
Sunndal kommune    

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 02.05.2018 
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Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 
Bjørn Røkkum Medlem AP 
Anisa Ali Aden Medlem AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 
Jonny Meland Medlem AP 
Marit Selfors Isaksen Medlem AP 
May Jorid Strand Medlem AP 
Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 
Edgar Normann Gundersen Medlem AP 
Arne Magne Rønningen Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 
Einar Mo Medlem SP 
Tone Hustad Medlem H 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Erling Rød Medlem FRP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Arne Christen Drøpping Medlem KRF 
Synnøve Helland Medlem SP 
Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 



Lill-Elin Vangen Medlem FRP 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 
Sander Løken Berntsen Medlem AP 
Maja Solli Medlem V 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ole-Anders Andreassen Malene Aaram Vike AP 
Laila Rønningen Bjørn Flemmen Steinland AP 
Linn Rødset Sander Løken Berntsen AP 
Ingunn Karijord Arne Christen Drøpping KRF 
Halvard G Hagen Eystein Endreson Opdøl SP 
Anveig B. Halkjelsvik Synnøve Helland SP 
Steinar Husby Maja Solli V 
Christian Husby Lill-Elin Vangen FRP 

 
Merknader 

Til opprop og oppmøte: 

Representanten Erling Rød, FrP, ba om en strengere praksis ved vurdering av forfall til 
kommunestyret da noen av representantene har stort fravær.  Utvalgssekretær Brit Helene 
Resell orienterte om reglene i Sunndal kommunes eget møtereglement og i kommunelovens § 
40 nr. 1 om møteplikten.  Begrepet «lovlig forfall» er ikke nærmere beskrevet i reglementet og 
er derfor gjenstand for tolkning.  Det gjøres en konkret vurdering i hvert enkelt tilfelle.  I 
tvilstilfelle tas saken opp med ordføreren. 

 

Tillegg til dagsorden: 

Ordfører Ståle Refstie ba om å få legge fram forslag til høringsuttalelse om Merkurprogrammet 
for støtte til utkantbutikker.  Saken tas opp etter behandlingen av interpellasjonen.  
Kommunestyret ga sin tilslutning til dette. Høringsuttalelsen ble sendt ut til representantene i 
forkant av kommunestyremøtet og delt ut i møtet. 

 

Habilitetsvurderinger: 

I sak 36/18: Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter 
i styret for Havnerådet.  Ståle Refstie ble erklært inhabil, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd 
bokstav e). 

 

I. Spørrehalvtimen: 
- Erling Rød, FrP: Det har versert en sak i media om et fiktivt selskap, Det norske 

kartselskap, som har forsøkt å svindle kommuner i Norge ved å sende ut faktura.  
Sunndal kommune står på kundelista til kartselskapet.  Har kommunen betalt fakturaen.  
Rådmann Randi Dyrnes svarte. 



- Jonny Meland, AP: Hvordan har kommunen sikret seg kompetanse innen utarbeidelse av 
anbud på mottaksdrift.  Rådmannen svarte. 

- Halvard G. Hagen, SP: Hvordan vil rådmannen følge opp vedtaket i økonomi- og 
planutvalget angående anbud på drift av asylmottak.  Rådmannen svarte. 

- Stig Rune Andreassen, FrP: Hvor langt er Sunndal kommune kommet i arbeidet med å 
øke heltidsstillingene.  Ordfører Ståle Refstie og personalsjef Ildri Solbakk svarte. 

- Jonas Koksvik, SV: Hva vil ordføreren gjøre for å få i gang kildesortering i kommunale 
bygg i henhold til vedtak i Sunndal ungdomsråd.  Ordføreren og rådmannen svarte. 

- Ole-Anders Andreassen, AP: Verdens største flytende atomkraftverk slepes forbi langs 
norske-kysten i disse dager.  Har Sunndal kommune et lager at jod-tabletter og hvordan 
vil disse bli distribuert ut til ungene våre.  Ordføreren svarte. 

- Ingunn Karijord, KrF: Avtalen om drift av asylmottak i Levanger går ut snart.  Vil 
rådmannen ta ansvar for å levere inn anbud og få etablert et nytt asylmottak i 
kommunen.  Har økonomi- og planutvalget (ØP) myndighet til å gjøre annet vedtak i 
saken om anbud på drift av særboløsning enn det kommunestyret har gjort.  Hvorfor er 
det ikke kommet ny sak om dette til dagens møte på bakgrunn av vedtaket i ØP.  
Rådmannen og ordføreren svarte. 

- Erling Rød, FrP: De senere årene ble det gjort flere større investeringer i bygningsmassen 
i tidligere Sunndal asylsøkermottak, Tredalsvegen 8 – 12.  Vil Sunndal kommune 
demontere og ta med seg utstyret før eieren tar over, eller eventuelt fakturere eier for 
de utgiftene kommunen har hatt.  Rådmannen svarte. 

 

II. Orienteringssak 
- Assisterende rådmann Harriet Berntsen og plansjef Anne Guri Aase orienterte om den 

planlagte NATO-øvelsen «Trident Juncture» som skal foregå i Midt-Norge høsten 2018. 
 

Tilleggssak: 
Følgende forslag til høringsuttalelse ble fremmet av ordfører Ståle Refstie: 

«Høring av rapport fra ekspertutvalget som har vurdert nye oppgaver til fylkeskommunene – 
Høringssvar fra Sunndal kommune om Merkur-programmet 

I ekspertutvalgets forslag til overføringer av oppgaver til fylkeskommunen, er et av forslagene 
å legge ned Distriktssenteret. Distriktssenteret er foreslått å ta over arbeidet med Merkur-
programmet fra 2019. Slik det foreligger vil da konsekvensene av å legge ned Distriktssenteret 
være at Merkurprogrammet, slik det er organisert i dag, også legges ned.  

Sunndal Kommunestyre ønsker med denne høringsuttalen å uttrykke en sterk motstand til 
dette forslaget, og vil med dette be om at uttalelsen fra ekspertutvalget, på punktet som 
omhandler Merkur-programmet avvises.  

Merkurprogrammet er av stor betydning for de mindre butikkene ute i lokalsamfunn over hele 
Norge. Med verktøy innen faglig kompetanseheving, nettverk og økonomiske hjelpemidler, har 
Merkur i 23 år bidratt til å utvikle utkantbutikker. For distriktene er nærbutikken en viktig 
ressurs, både med tanke på at lokalsamfunn har tilgang til det de trenger i hverdagen, men 
samtidig spiller disse butikkene en stor og viktig rolle som samlingsplass og sosial arena.  

For Sunndal kommune er nærbutikken viktig. Vi er en kommune som består av flere 
bygdesamfunn, og i de samfunn som har egen nærbutikk, er den en viktig sosial arena. Våre 



nærbutikker har alle, i en eller annen form, mottatt støtte og hjelp fra Merkur. De ansatte 
uttrykker tydelig at Merkur, for dem, er en uvurderlig og viktig støtte for å kunne opprettholde 
videre drift i framtiden. De lokale butikkene driver med marginal fortjeneste, og for å 
opprettholde og øke bærekraften i driften understrekes det at virkemidlene som Merkur tilbyr 
er nødvendige.  

For en kommune og dens tjenestetilbud, betyr nærhet til egen butikk mye. Innenfor 
eldreomsorg har en større mulighet til å bo hjemme lengre med en velfungerende nærbutikk. I 
forhold til folkehelse er nærbutikken særs viktig i et folkehelseperspektiv, spesielt med tanke 
på å forebygge ensomhet og ringvirkninger knyttet til dette. Nærbutikken spiller en stor rolle 
for en kommune, både samfunnsøkonomisk og i forhold til trivsel og folkehelse.  

Vi mener at en overføring av Merkur sine oppgaver til fylkeskommunen setter Merkur-
programmets stabilitet i spill, og bidrar til at programmet i stor grad blir avhengig av hver enkelt 
fylkeskommune sine prioriteringer. Dette vil kunne bidra til at en får en fragmentert satsing, der 
grad av støtte avhenger av hvor du er etablert geografisk. Merkur-programmets kvalitet vil med 
dette bli dårligere, og det verdifulle nettverket av kompetanse vil forsvinne.  

For Sunndal er det derfor viktig at Merkur-programmet og dets tilbud opprettholdes slik det 
fungerer i dag, med mulighet for både tilskudd til nødvendige oppgraderinger i butikken, samt 
tilgangen de ansatte i butikken har til nettverk og kompetanse.  

Sunndal kommunestyre vil med det be om at forslaget om å legge ned Merkurprogrammet 
avvises. 

Oversendes Kommunal- og moderniseringsdepartementet innen 9.5.2018.» 

 

VOTERING: 

Høringsuttalelsen ble enstemmig vedtatt. 

 

Dokument lagt ut i møtet: 

- Forslag til høringsuttalelse om Merkur-programmet. 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 
Harriet Berntsen Ass. rådmann – deltok under hele møtet 
Anne Guri Aase Plansjef – deltok under spørrehalvtimen, 

orienteringssaken og behandlingen av sak 31/18 
Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under spørrehalvtimen, 

orienteringssaken og behandlingen av sak 31/18 – 
34/18 

Britt Iren 
Bæverfjord 

Helsesjef – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssaken og behandlingen av sak 31/18  

Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssaken og behandlingen av sak 31/18 

Bente Mosbakk  Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 
spørrehalvtimen, orienteringssaken og behandlingen 
av sak 31/18 – 34/18 



Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssaken og behandlingen av sak 31/18 

Mona Reinset Barnehagesjef – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssaken og behandlingen av sak 31/18 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssaken og behandlingen av sak 31/18  

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssaken og behandlingen av sak 31/18 og sak 
33/18 – 36/18 

Anne Kari 
Grimstad 

Sjef for NAV – deltok under spørrehalvtimen 

Siv Grete Sponås Avd.leder idrett, kulturtjenesten – deltok under 
spørrehalvtimen 

 
Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
     Marit Selfors Isaksen        Ståle Refstie  Edgar Normann Gundersen 

              ordfører 

  



 

Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

PS 31/18 Ny kommune- og regionstruktur - hvor går veien videre 
for Sunndal? 

 2018/859 

PS 32/18 Kontrollutvalget i Sunndal - årsmelding 2017  2018/387 

PS 33/18 Budsjettreguleringer mars 2018  2018/791 

PS 34/18 Budsjettreguleringer 2018, som følge av nedlegging av 
asylmottaket 

 2018/791 

PS 35/18 Felles prosjekt i IKT Orkidè om Helseplattformen  2018/640 

PS 36/18 Godkjenning av revisjon av selskapsavtale og vedtekter 
for Kristiansund og Nordmøre havn IKS 

 2009/1167 

PS 37/18 Retningslinjer for støtte fra kommunalt viltfond til 
inngjerding av rundballelager, forlager og 
foringsplasser 

 2018/786 

PS 38/18 Valg av representanter til heimevernsnemd i HV-11  2018/671 

PS 39/18 Suppleringsvalg etter Leif Oddmund Meisingseth  2018/873 

  

Interpellasjoner 

  

IN 2/18 Interpellasjon til kommunestyremøte 21.03.2018 om 
samboergaranti på sykehjem/omsorgsboliger, fra Lill-
Elin Vangen, FrP 

 2018/609 

  

Referatsaker 

  

RS 25/18 Innbyggerinitiativ om fylkesgrensejustering fra Møre og 
Romsdal til Trøndelag (kopi av brev til Fylkesmannen i 
Møre og Romsdal) 

 2018/260 

RS 26/18 Protokoll fra årsmøtet og regionrådsmøtet 16.02.2018 
- ORKide - Nordmøre Regionråd 

 2017/499 

RS 27/18 Polititjenesten i Sunndal etter overgang til ny struktur 
01.04.2018 

 2014/1881 

RS 28/18 Kommunestyre- og fylkestingsvalget 2019 - fastsetting 
av valgdag 

 2018/647 

RS 29/18 Høring til uttalelse - forslag til ny forskrift om 
fortegnelser over meddommere (frist 25.06.2018) 

 2018/674 



RS 30/18 Ny organisering av den sivile rettspleien i Møre og 
Romsdal politidistrikt fra 01.04.2018 - 
Namsmannsoppgaver og forliksråd 

 2014/1881 

RS 31/18 Oversendelse av KS sin høringsuttalelse til 
ekspertutvalgets rapport om regionreformen 

 2018/300 

RS 32/18 Saksprotokoll fra styremøte i KS Møre og Romsdal - 
Ekspertutvalgets forslag til oppgaver nye 
fylkeskommuner 

 2018/300 

 
  



 

PS 31/18 Ny kommune- og regionstruktur - hvor går veien videre for 
Sunndal? 
Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommune er positiv til interkommunale samarbeid, og skal være pådriver for 
hensiktsmessige faglige og effektive samarbeid.  

2. Sunndal kommune ønsker å bidra til å styrke indre Nordmøre, og Surnadal kommune er 
derfor en ønsket samarbeidspartner. 

3. Sunndal kommune ønsker å bidra til et styrket Nordmøre, og det er ønskelig med gode 
samarbeid mellom Nordmørskommunene. 

4. Sunndal kommune vil være pådriver for, og bidra til, et tettere samarbeid mellom 
Nordmøre og Romsdal. 

 --- slutt på innstilling --- 

Behandling i Kommunestyret - 02.05.2018  

Fylkesplansjef Ole Helge Haugen orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Erling Rød, FrP, fremmet følgende endringsforslag: 

«Nytt punkt 2 og 3: 

2a. Sunndal kommune skal bidra til å styrke Indre Nordmøre, og Surnadal er en ønsket 
samarbeidspartner. 

2b. Tingvoll er en ønsket samarbeidspartner. 

3. Sunndal kommune skal bidra til å styrke Nordmøre, og det er ønskelig med et godt samarbeid 
mellom nordmørskommunene.» 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

- Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
- Innstillingens punkt 2 ble satt opp imot forslagets punkt 2a og 2b.  Forslaget ble vedtatt 

med 25 mot 2 stemmer avgitt for innstillingen. 
- Innstillingens punkt 3 ble satt opp imot forslaget punkt 3.  Forslaget ble vedtatt med 25 

mot 2 stemmer avgitt for innstillingen. 
- Innstillingens punkt 4 ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette gjort slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

1. Sunndal kommune er positiv til interkommunale samarbeid, og skal være pådriver for 
hensiktsmessige faglige og effektive samarbeid.  



2.  
a. Sunndal kommune skal bidra til å styrke Indre Nordmøre, og Surnadal er en ønsket 

samarbeidspartner. 
b. Tingvoll er en ønsket samarbeidspartner. 

3. Sunndal kommune skal bidra til å styrke Nordmøre, og det er ønskelig med et godt 
samarbeid mellom nordmørskommunene. 

4. Sunndal kommune vil være pådriver for, og bidra til, et tettere samarbeid mellom 
Nordmøre og Romsdal. 

 
 

 

PS 32/18 Kontrollutvalget i Sunndal - årsmelding 2017 
Kontrollutvalgets innstilling 

Sunndal kommunestyre tar Kontrollutvalgets årsmelding for 2017 tas til etterretning. 

Behandling i Kommunestyret - 02.05.2018  

Leder for kontrollutvalget Trond Hansen-Riise orienterte innledningsvis. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre tar Kontrollutvalgets årsmelding for 2017 til etterretning. 

 
 

 

PS 33/18 Budsjettreguleringer mars 2018 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret vedtar følgende budsjettreguleringer 

 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 17.04.2018  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av AP og SV: 



«Det skal gis tilbud om 4 uker sommerjobb for ungdom.  Ungdommer som er blitt tilbudt jobb 
kontaktes om dette.  Ber om at det blir avsatt 350 000 kroner til dette.  Finansiering økt bruk av 
disposisjonsfond.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar følgende budsjettreguleringer 

 
 

I tillegg skal det gis tilbud om 4 uker sommerjobb for ungdom.  Ungdommer som er blitt tilbudt 
jobb kontaktes om dette.  Ber om at det blir avsatt 350 000 kroner til dette.  Finansiering økt 
bruk av disposisjonsfond. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 02.05.2018  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar følgende budsjettreguleringer 



 
 

I tillegg skal det gis tilbud om 4 uker sommerjobb for ungdom.  Ungdommer som er blitt tilbudt 
jobb kontaktes om dette.  Ber om at det blir avsatt 350 000 kroner til dette.  Finansiering økt 
bruk av disposisjonsfond. 

 
 

 

 

PS 34/18 Budsjettreguleringer 2018, som følge av nedlegging av 
asylmottaket 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret vedtar økning i tjenesteområdene sine netto rammer som følge av økte utgifter 
til lønn, pensjon og arbeidsgiveravgift i henhold til tabellen nedenfor; 

 
De økte rammene finansieres ved bruk av disposisjonsfond, flyktningmidler. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 17.04.2018  

Rådmannen orienterte innledningsvis. 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar økning i tjenesteområdene sine netto rammer som følge av økte utgifter 
til lønn, pensjon og arbeidsgiveravgift i henhold til tabellen nedenfor; 



 
De økte rammene finansieres ved bruk av disposisjonsfond, flyktningmidler. 

 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 02.05.2018  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar økning i tjenesteområdene sine netto rammer som følge av økte utgifter 
til lønn, pensjon og arbeidsgiveravgift i henhold til tabellen nedenfor; 

 
De økte rammene finansieres ved bruk av disposisjonsfond, flyktningemidler. 

 
 

 

 

PS 35/18 Felles prosjekt i IKT Orkidè om Helseplattformen 
Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommune vurderer endelig deltagelse i prosjektet når funksjoner og pris for å 
tiltre opsjonen er kjent. 

2. Sunndal kommune er positiv til å delta i en felles prosjektstilling til utredningsprosjekt i 
15 mnd. begrenset til 100% stilling. Sunndal kommune sin andel er kr 92 209, og 
midlene dekkes av disposisjonsfondet. Stillingen bør knyttes til etablert kompetanse i 
IKT Orkide med hovedfokus på gevinstrealisering for kommunene.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 17.04.2018  



Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1. Sunndal kommune vurderer endelig deltagelse i prosjektet når funksjoner og pris for å 
tiltre opsjonen er kjent. 

2. Sunndal kommune er positiv til å delta i en felles prosjektstilling til utredningsprosjekt i 
15 mnd. begrenset til 100% stilling. Sunndal kommune sin andel er kr 92 209, og 
midlene dekkes av disposisjonsfondet. Stillingen bør knyttes til etablert kompetanse i 
IKT Orkide med hovedfokus på gevinstrealisering for kommunene.  

 

 

Behandling i Kommunestyret - 02.05.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

1. Sunndal kommune vurderer endelig deltagelse i prosjektet når funksjoner og pris for å 
tiltre opsjonen er kjent. 

2. Sunndal kommune er positiv til å delta i en felles prosjektstilling til utredningsprosjekt i 
15 mnd. begrenset til 100% stilling. Sunndal kommune sin andel er kr 92 209, og 
midlene dekkes av disposisjonsfondet. Stillingen bør knyttes til etablert kompetanse i 
IKT Orkide med hovedfokus på gevinstrealisering for kommunene.  

 
 

 

 

PS 36/18 Godkjenning av revisjon av selskapsavtale og vedtekter for 
Kristiansund og Nordmøre havn IKS 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre godkjenner den reviderte selskapsavtalen og vedtektene for 
Kristiansund og Nordmøre havn IKS slik de ble vedtatt i havnerådets møte 10.11.17 som det 
framgår av vedlegg 2. 

 

Behandling i Kommunestyret - 02.05.2018  

Ordfører Ståle Refstie ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at han sitter i styret for 
Kristiansund og Nordmøre havn IKS.  Ståle Refstie fratrådte under behandlingen av 
habilitetsspørsmålet.  Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

Kommunestyret erklærte Ståle Refstie inhabil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 
6, 1. ledd bokstav e). 



 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende endringsforslag: 

«Vedtekter til havneselskapet §7-5: og havnerådet utgår.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over endringsforslaget, som falt med 9 mot 17 stemmer. 

Deretter ble innstillingen tatt opp til votering og vedtatt med 23 mot 3 stemmer. 

 

Kommunestyret har etter dette gjort slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre godkjenner den reviderte selskapsavtalen og vedtektene for 
Kristiansund og Nordmøre havn IKS slik de ble vedtatt i havnerådets møte 10.11.17 som det 
framgår av vedlegg 2. 

 
 

 

 

PS 37/18 Retningslinjer for støtte fra kommunalt viltfond til 
inngjerding av rundballelager, forlager og foringsplasser 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar vedlagte «Retningslinjer for bruk av det kommunale viltfondet i 
Sunndal kommune». 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 19.04.2018  

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget slutter seg enstemmig til innstillingen. 
 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar vedlagte «Retningslinjer for bruk av det kommunale viltfondet i 
Sunndal kommune». 

 

Behandling i Kommunestyret - 02.05.2018  

Representanten Einar Mo, SP, la fram følgende oversendelsesforslag: 

«Sunndal kommunestyre ber teknikk-, miljø- og kulturutvalget vurdere ein auke i fellingskvoten 
for hjort for 2018.  Samtidig bør ein vurdere tiltak for å auke fellingsprosenten.» 

 

VOTERING: 



Det ble først votert over innstillingen fra teknikk- miljø- og kulturutvalget, som ble enstemmig 
vedtatt. 

Deretter ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette gjort slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar vedlagte «Retningslinjer for bruk av det kommunale viltfondet i 
Sunndal kommune». 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Sunndal kommunestyre ber teknikk-, miljø- og kulturutvalget vurdere ein auke i fellingskvoten 
for hjort for 2018.  Samtidig bør ein vurdere tiltak for å auke fellingsprosenten. 

 
 

 

 

PS 38/18 Valg av representanter til heimevernsnemd i HV-11 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre velger to representanter til heimevernsnemd i Møre og Fjordane 
heimevernsdistrikt 11.  

 

Behandling i Kommunestyret - 02.05.2018  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, fremmet følgende forslag på representanter i 
heimevernsnemnd HV-11: 

- «Trygve Stavik 
- Bjørn Røkkum» 

 

Representanten Erling Rød, FrP, fremmet følende forslag på representant i heimevernsnemnd 
HV-11: 

«Edgar Normann Gundersen» 

 

Erling Rød trakk sitt forslag under debatten. 

 

VOTERING: 

Innstillingen med forslaget ble tatt opp til samlet votering og enstemmig vedtatt. 

 



Kommunestyret har etter dette gjort slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre velger Trygve Stavik og Bjørn Røkkum til heimevernsnemd i Møre og 
Fjordane heimevernsdistrikt 11.  

 
 

 

 

PS 39/18 Suppleringsvalg etter Leif Oddmund Meisingseth 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre foretar følgende valg etter Leif Oddmund Meisingseth for resten av 
valgperioden 2015-2019: 

 6. varamedlem i kommunestyret for Fremskrittspartiet, Ken Morten Stavne, rykker opp som 
5. varamedlem. 

 Fremskrittspartiet suppleres med nytt 6. varamedlem og velger Leda Pires Moxnes. 
 

Behandling i Kommunestyret - 02.05.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre foretar følgende valg etter Leif Oddmund Meisingseth for resten av 
valgperioden 2015-2019: 

 6. varamedlem i kommunestyret for Fremskrittspartiet, Ken Morten Stavne, rykker opp som 
5. varamedlem. 

 Fremskrittspartiet suppleres med nytt 6. varamedlem og velger Leda Pires Moxnes. 
 

  



Interpellasjoner 

IN 2/18 Interpellasjon til kommunestyremøte 21.03.2018 - samboergaranti på 
sykehjem/omsorgsboliger 
Behandling i Kommunestyret - 02.05.2018  

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende interpellasjon fra Lill-Elin Vangen, 
FrP: 

«Samboergaranti i Sunndal kommune 
Sunndal Fremskrittsparti mener det bør være en selvfølge at ektepar eller samboerpar skal få 
lov til å tilbringe hele livet sammen, også etter at en av dem får behov for pleie med plass på 
sykehjem/omsorgsbolig. 
 
Å få leve med sin ektefelle eller samboer også når en blir gammel og får store hjelpebehov 
betyr mye for livsgleden og trygghetsfølelsen og det å kunne være sjef i eget liv. Det er en 
trygghet de eldre i Sunndal kommune fortjener. Det vil samtidig bidra til å forebygge 
ensomhet. Det må legges til rette for en sterkere brukermedvirkning samt forsøke å unngå alle 
tendenser til umyndiggjøring, også når behovet for hjelp og omsorg øker. 
 
Selv om en samboergaranti kan medføre en ekstra beboer i avdelingen er det ikke til å komme 
bort fra at ektefelle eller samboer også må sees på som en stor ressurs. Samtidig er det viktig å 
understreke ved en innføring av samboergarantien – dette skal være en frivillig ordning for 
begge parter (ektefelle/samboer). Det er også viktig at ektefelle eller samboer får bo på samme 
rom om de ønsker. 
 
Regjeringen v/helseministeren har offentlig oppfordret kommunene i Norge til å innføre en slik 
garanti når minst en av ektefellene/samboer får omsorgsbehov. Flere kommuner har allerede 
nettopp gjort dette. 
 
 
Sunndal FrP fremmer med bakgrunn i dette følgende forslag: 
 
Ektepar eller samboere hvor begge har ønske om å bo sammen på sykehjem/omsorgsbolig, 
skal få mulighet til det. Det skal gjelde selv om bare den ene har vedtak om langtidsplass. Den 
aktuelle ektefelle/samboer som vil flytte inn på sykehjem må da søke om korttidsopphold. 
Korttidsopphold innvilges med varighet så lenge ektefelle/samboer med langtidsopphold har 
behov for å ha sin partner ved sin side. Det kreves egenandel for ektefelle/samboer uten 
vedtak om langtidsopphold etter gjeldende satser for korttidsopphold. 
Det utarbeides retningslinjer for betaling og praktisering av samboergarantien. 
Rådmannen innarbeider ektepar/samboer rom i planleggingen av nye 
sykehjem/omsorgsboliger.» 
 

 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på interpellasjonen: 
«Svar til Stig Rune Andreassen på interpellasjon IN 2/18: 
Samboergaranti i Sunndal kommune 
 



Stig Rune Andreassen ber kommunestyret vedta en kommunal samboergaranti for eldre ektefeller og samboere i 
Sunndal, slik at ektepar eller samboerpar skal få lov til å tilbringe hele livet sammen, også etter at en av dem får 
behov for pleie og plass på sykehjem eller i omsorgsbolig. Kommunen skal utarbeide egne retningslinjer for 
betaling og praktisering av samboergarantien, og nye sykehjemsavdelinger og omsorgsboliger i Sunndal skal 
planlegges med tanke på samboerrom.  
 
Bakgrunnen for forslaget er Arbeiderpartiets Kjærlighetsgaranti for eldre om at ektefeller og samboere skal få bo 
sammen – også når de blir eldre og pleietrengende. Denne garantien ble programfestet før Stortingsvalget i 2017, 
hvor det slås fast at Arbeiderpartiet vil 1) Sikre at ektepar eller samboere som ønsker det kan bo sammen de siste 
årene av livet når den ene har fått sykehjemsplass, og den andre også er avhengig av omsorgstjenester, 2) At 
samboergarantien skal være et standardtilbud i alle kommuner, ikke frivillig for kommunene å innføre, og 3) 
Definere samboergarantien på en tydelig måte, hvor faglige vurderinger for tjenestebehov ligger til grunn. 
 
I tråd med dette fremmet Arbeiderpartiet følgende forslag i Stortinget den 7. februar 2018: 1) Stortinget ber 
regjeringen sikre at ektepar eller samboere som ønsker det, kan bo sammen også når de blir gamle og må flytte på 
institusjon, forutsatt at begge er avhengig av omsorgstjenester, 2) Stortinget ber regjeringen sørge for at 
samboergarantien skal være et standardtilbud i alle kommuner, og ikke en frivillig ordning for kommunene å 
innføre, og 3) Stortinget ber regjeringen sørge for at ordningen med samboergaranti skal være frivillig for parene. 
 
Forslaget ble behandlet i Stortingets Helse- og omsorgskomité, som la følgende innstilling fram for behandling i 
Stortinget den 19. april 2018: Stortinget ber regjeringen om å ta inn bestemmelser om samboergaranti, som er 
uavhengig av ektefelles eller samboers behov for omsorgstjenester, ved utarbeidelse av nasjonale kriterier for 
tildeling av langtidsopphold. Innstillingen ble vedtatt med tilslutning fra Høyre, Fremskrittspartiet, Venstre, 
Miljøpartiet De Grønne og SV. 
 
Arbeiderpartiet, Senterpartiet og Kristelig Folkeparti foreslo på sin side at samboergarantien for eldre som må 
flytte på institusjon skulle omfatte ektepar eller samboere der begge er avhengige av omsorgstjenester. Disse 
partiene ønsket også at en samboergaranti for friske pårørende ikke må innføres uten at konsekvensene og 
kostnadene er utredet. Arbeiderpartiet, Kristelig Folkeparti og SV foreslo videre at ordningen med samboergaranti 
skal være frivillig for parene. Disse forslagene fikk ikke flertall. 
 
Uansett – Stortinget har altså nylig bedt regjeringen ta inn bestemmelser om samboergaranti ved utarbeidelsen 
av nasjonale kriterier for tildeling av langtidsopphold for eldre som må flytte på institusjon. En slik 
kjærlighetsgaranti for eldre er jeg for, og disse kriteriene vil også Sunndal kommune måtte forholde oss til. 
Framfor å vedta en lokal samboergaranti, og utarbeide egne kommunale retningslinjer for denne, er mitt råd at 
kommunestyret avventer de nye nasjonale kriteriene. Jeg inviterer derfor kommunestyret til å gjøre følgende 
vedtak: 
 
Kommunestyret i Sunndal er positive til at det innføres en nasjonal samboergaranti for eldre i institusjon. Sunndal 
kommune avventer nasjonale kriterier for ordningen før garantien innføres i Sunndal.» 
 
 
VOTERING: 
Forslaget i interpellasjonen ble satt opp imot forslaget fra ordfører Ståle Refstie.  Forslaget fra ordføreren ble 
vedtatt med 24 mot 3 stemmer avgitt for interpellasjonen. 
 
Kommunestyret har etter dette gjort slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 
Kommunestyret i Sunndal er positive til at det innføres en nasjonal samboergaranti for eldre i institusjon. Sunndal 
kommune avventer nasjonale kriterier for ordningen før garantien innføres i Sunndal. 

 
 


